
 

 

OB Č IN A   POL JČA N E  

Ob činsk i  s v e t  

Komisija za družbene dejavnosti 
Bistriška cesta 65,  2319 Poljčane 
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Datum: 11. 1. 2021 

 

 

 

I Z V L E Č E K  Z A P I S N I K A  

8. seje Komisije za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine Poljčane, 

ki je bila v ponedeljek, 11. 1. 2021 ob 15.30 uri preko videokonferenčne povezave v 

aplikaciji Zoom 

 

 

Prisotni: 

1. Aleksandra Pirš, predsednica 

2. Janja Kodrič, članica 

3. Eva Jug, članica 

4. Anton Jelovšek, član 

5. Jelena Verdnik, članica in 

6. Spomenka Vodopivec, Občina Poljčane, vodja družbenih dejavnosti 

 

Dnevni red: 

 

1. Pozdrav in ugotovitev prisotnosti 

2. Potrditev dnevnega reda 

3. Obravnava predloga Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa 

športa v občini Poljčane 

4. Razno. 

 

K točki 1 

Ugotavlja se, da so na seji prisotni vsi člani Komisije za družbene dejavnosti Občinskega 

sveta Občine Poljčane. Seja Komisije za družbene dejavnosti poteka sočasno s sejo Statutarno 

pravne komisije Občinskega sveta Občine Poljčane. Lista pristnosti je priloga k temu 

zapisniku. 

 

K točki 2 

Soglasno se potrdi dnevni red seje. 

 



K točki 3 

Uvodne besede k predlogu Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa 

športa v občini Poljčane poda predstavnica občinske uprave Spomenka Vodopivec, ki ustno 

na kratko pojasni razloge za sprejem in vsebino predlaganega odloka. 

 

V letu 2017 je začel veljati novi Zakon o športu (v nadaljevanju: ZŠpo-1)
1
, ki je za društva 

prinesel precej novosti, predvsem je močno postrožil določena področja delovanja, zlasti 

glede strokovne usposobljenosti, registriranih tekmovalcev in športnih delavcev, vodenja 

tozadevnih evidenc in delovanja društev nasploh. Društva ste bila že s strani panožnih zvez 

seznanjena s spremembami (ki niti niso več novost), prav tako so se same panožne zveze od 

uveljavitve ZŠpo-1 v določenem obdobju prilagodile novim zakonodajnim zahtevam (zlasti 

glede izobraževanj strokovnega kadra in vpisov v razvide športnih delavcev ter športnikov), 

polega tega so se ustrezno novi zakonodaji prilagodili tudi pristojno ministrstvo in OKS – 

ZŠZ. 

 

V Občini Poljčane se je dalj časa (tudi z namenom postopne prilagoditve društev novim 

zahtevam) pripravljal nov predpis o sofinanciranju dejavnosti športa, usklajen skladen z 

novim ZŠpo-1, hkrati pa prilagojen tudi lokalnim potrebam in delovanju lokalnih društev, 

kolikor je pač to v danih zakonodajnih okvirjih mogoče. Tako je bilo pripravljeno besedilo 

predloga Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini 

Poljčane. Predlaga se, da o sprejemu odloka odloča Občinski svet Občine Poljčane že na 

januarski seji, saj je potrebno normativno podlago za izvedbo javnega razpisa za 

sofinanciranje športa v letu 2021 uskladiti z veljavno zakonodajo - sicer bo potrebno uporabiti 

neposredno zakon, kar bo za društva manj ugodno. Pri čemer se bodo v letu 2021 po novih 

zahtevah presojali pogoji, ki jih mora društvo izpolnjevati, da sploh lahko kandidira za 

proračunska sredstva na javnem občinskem razpisu. Ti pogoji so določeni v ZŠpo-1 in so 

povzeti v predlog Odloka  tako, da so pondeririani in je določen točkovni minimum za 

dopustnost dodelitve občinskih proračunskih sredstev (v zakonu so pogoji navedeni brez 

ponderjev in morajo biti izpolnjeni). Medtem ko se bodo sredstva posameznim programom v 

letu 2021 zaradi posebnih razmer, povezanih z epidemijo v letu 2020, ki se razteza tudi v leto 

2021, skladno z v Občini Poljčane sprejetim Pravilnikom o interventnem sofinanciranju 

društev za omilitev posledic epidemije COVID -19 za proračunsko leto 2021  dodeljevala kot 

pavšal dodeljenih sredstev v preteklih treh oz. ustrezno dveh ali enem proračunskem letu. 

Tako se proračunska sredstva v letu 2021 ne bodo dodeljevala po merilih iz novega Odloka in 

bodo slednja (t.j. merila za vrednotenje programov) lahko tekom leta 2021 (ko verjetno ne 

bodo ves čas veljale trenutne omejitve), v konstruktivnem dialogu – ker v določeni meri niso 

zakonsko predpisana – vsebinsko spremenjena ob ustrezni obrazložitvi iz utemeljenih in 

racionalnih razlogov z namenom jih v danih zakonodajnih okvirjih in izraženih lokalnih 

potrebah čim bolj izboljšati in uravnotežiti.  

 

Pisna obrazložitev je bila del predloženega gradiva za sejo. Odlok je konkreten, delno 

predpisan z zakonom in kogenten, delno pa prilagodljiv konkretnim lokalnim potrebam in 

interesom - v tem delu v letu 2021 zaradi interventnega pravilnika in specifičnih razmere 

zaradi razglašene epidemije v letih 2020 in 2021 konkretna merila ne bodo uporabljena za 

točkovanje in sofinanciranje, ampak bodo tekom leta predmet debate in po potrebi 

utemeljenih sprememb. Članom komisije je bilo pojasnjeno, da bodo za pojasnila za 

posamezna društva za njih specifična vprašanja na razpolago zaposleni v občinski upravi, 

zlasti Spomenka Vodopivec.  
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Predstavnica občinske uprave je pojasnila, da je besedilo predloga Odloka, kot je bil 

posredovan v gradivu za sejo, smiselno zaradi jasnosti spremeniti v 4. odstavku 7. člena tako, 

da bi se zadnji del zadnjega stavka glasil, da »…dosežejo predpisane kriterije« namesto 

»…najbolje ocenjeni oz. ovrednoteni.«. Sofinancirajo se namreč vsi programi oz. področja, ki 

izpolnijo minimalne točkovno ovrednotene pogoje (merila) za sofinanciranje in ne le najbolje 

točkovani programi oz. področja – da to jasno izhaja iz besedila Odloka.    

 

Predstavnica občinske uprave je pojasnila, da je bilo besedilo predloga Odloka poslano v 

vsebinski pregled in podajo predlogov in pripomb. Nekatera od društev so podala svoje 

mnenje in pripombe, pri čemer razen Planinskega društva Poljčane (PD Poljčane), ki je 

podalo konkreten predlog spremembe z obrazložitvijo, konkretnih predlogov ni bilo, ampak 

so ostali bolj na nivoju mnenj in splošnih ugotovitev. PD Poljčane je predlagalo, da bi 

spremenila omejitev glede izobraževanj posameznega društva (izvajalca LPŠ), ki se 

sofinancirajo v posameznem letu, kjer je v predlogu Odloka določeno, da se sofinancira 

izobraževanje 1 kandidata oz. strokovnega delavca društva (izvajalca LPŠ) v posameznem 

letu. PD Poljčane zaradi racionalizacije (zmanjšanja) stroškov izvede izobraževanje več 

strokovnih delavcev hkrati – to pa izvedejo, ko so potrebna potrjevanja licenca ali druga 

usposabljanja strokovnih delavcev. Ker je razlog za določitev zadevne omejitve v predlogu 

Odloka omejitev pretiranega načrtovanja oz. prijave izobraževanj posameznega izvajalca 

LPŠ, zlasti za eno osebo, zaradi česar so v preteklosti ostajala neporabljena za ta namen 

rezervirana sredstva v proračunu in neenakomerne porazdelitve le-teh, je mogoče namen te 

omejitve doseči tudi z drugačno dikcijo omejitve, in sicer tako, da se glede izobraževanj 

posameznega društva (izvajalca LPŠ) v posameznem letu sofinancira eno izobraževanje enega 

strokovnega delavca v društvu (izvajalcu LPŠ) v posameznem letu. Zato se ta kriterij tako 

spremmeni. 

  

Člani komisije o predlogu Odloku in njegovi vsebini niso posebej razpravljali, ker po 

predstavitvi in pojasnilih ni bilo odprtih vprašanj ali dilem. Članica komisije ga. Verdnik je 

predlagala, da bi se kriterij »lokalnega pomena« društva oz. izvajalca LPŠ, kar je bilo 

pojasnjeno, da je kriterij, ki ga določa ZŠpo-1, zaradi enakega obravnavanja društev z 

različnih področij uvedel kot kriterij vrednotenja tudi v druge pravilnike, v katerih se ureja 

sofinanciranje društev z drugih področij (kulturnih, kmetijskih, turističnih, humanitarnih in 

drugih). Dogovorjeno je bilo, da ga. Verdnik pisno pripravi predlog, da in kako bi se takšen 

vsebinski kriterij upošteval kot kriterij vrednotenja tudi v drugih pravilnikih, v katerih se ureja 

sofinanciranje društev z drugih področij. Ta predlog bo nato podan naprej občinski upravi, da 

kolikor je mogoče in na način, kot je mogoče, ta kriterij upošteva tudi pri spremembi drugih 

pravilnikov o sofinanciranju društev z drugih področij.  

 

Član komisije g. Jelovšek je povedal, da po pogovoru s predstavniki večine športnih društev 

pove, da so s predlogom Odloka v povprečju zadovoljni, ker je razvojno (strokovno in 

programsko) naravnan, da pa seveda vsako društvo glede na športno področje ima svoje 

posebnosti in čisto vsi niso zadovoljni, ampak je nezadovoljstvo splošno, brez konkretnih 

pripomb in predlogov.  

 

Druge razprave in predlogov glede predloga Odloka ni bilo.  

 

Člani komisije za družbene dejavnosti so soglasno odločili, da je predlog Odloka o postopku 

in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini Poljčane primeren in ustrezen za 

obravnavo in potrditev na Občinskem svetu. Komisija za družbene dejavnosti Občinskega 

sveta Občine Poljčane soglasno sprejme sklep, da predlaga Občinskemu svetu Občine 



Poljčane, da potrdi podani predlog Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega 

programa športa v občini Poljčane.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 16.25 uri. 

 

                              

 

Zapisala:                                                                                                Predsednica: 

Spomenka Vodopivec                             Aleksandra Pirš 


